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Uprzejmie przekazuję zgodnie z właściwością.
Z poważaniem

Radca Szefa Kancelarii Prezesa Rady Ministrów 
Departament Spraw Obywatelskich

KANCELARIA PREZESA RADY MINISTRÓW

Al. Ujazdowskie 1/3, 00-583 Warszawa 
tel. 222 500 151
e-mail: kontakt@kprm.gov.pl_________

RODO - Informacja dotycząca przetwarzania danych osobowych znajduje się w Biuletynie 
Informacji Publicznej Kancelarii Prezesa Rady Ministrów.
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GDPR - Information on the processing of personal data can be found in the Public 
Information Bulletin of the Chancellery of the Prime Minister of Poland.
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Mateusz Morawiecki
Prezes Rady Ministrów 

Kancelaria Prezesa Rady Ministrów 
Departament Spraw Obywatelskich 

Al. Ujazdowskie 1/3 
00-583 Warszawa

PETYCJA
Szanowny Panie Premierze
Petycję składam w imieniu własnym ale w interesie publicznym, i tylko dla zachowania 
procedury przywołuję podstawę prawną czyli art 63 Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej, 
oraz art 2 ust. 1 Ustawy z dnia 21 lipca 2014 r. gdyż ta petycja jest kontynuacja mojej 
korespondencji z Centralnymi Urzędami a jej początek to moje wystąpienie do Premiera 
Tuska 10 maja 2011 roku i kolejnych pism do prawie wszystkich najważniejszych osób w 
Państwie w tym również między innymi 31 marca 2017r do Pana gdy pełnił Pan funkcję 
Wicepremiera Ministra w MRiF przesłałem Oficjalne Wnioski na mocy art. 61 i 63 
Konstytucji RP w związku z art. 221,225 i 241 KPA, oraz inne pisma i skargi w kontakcie z 
podległymi Panu instytucjami a to wszystko w celu przerwania w najwyższym stopniu 
szkodliwej bezczynności urzędników państwowych nie tylko ograniczające przychody ale 
przede wszystkim narażających budżet kraju na potężne straty.

Panie Premierze to wystąpienie z petycją nie ma na celu narzekanie lecz wprost przeciwnie 
muszę Pana poinformować;

malazły zrozumienie u Prezesa Partii PIS Posła na Sejm RP Jarosława 
Kaczyńskiego i to w takim wymiarze ze nadał bieg mojej sprawie co potwierdza pismo które 
otrzymałem e-mailem w dniu 30 lipca 2020r (załącznik nr loraz 2)

Panie Premierze wierzę ze obecnie gdy i do Pana dotrze streszczenie informacji że faktycznie 
są zaległości ale i przede wszystkim że jest projekt uporządkowania spraw pracowniczych w 
Polsce dodatkowo zabezpieczający stałe miliardowe wpływy do budżetu

to podejmie Pan właściwe decyzje w tym temacie, tak jak to wskazałem są dwie sprawy 
pierwsza to wynikająca z założeń do projektu (załącznik nr 3) powołanie w Polsce instytucji 
kas urlopowych na wzór tych działających w państwach europejskich z tym ze na obecnym 
etapie tak jak to ująłem w jednym z pism do Prezesa Kaczyńskiego (załacznik nr.4) ja  jestem



przygotowany na uruchomienie takiej instytucji obejmującej w pierwszej kolejności 
pracowników zza wschodniej granicy do czego zresztą zobowiązują nas dyrektywy 
europejskie a od nowego roku powołana kasa urlopowa objęła by już szerszy krąg polskich 
przedsiębiorstw, z tym ze już obecnie MRPiPS wraz z ZUS powinno podjąć działania 
zmieniające ustalenia zawarte w Porozumieniu z 24 maja 2018 roku a w szczególności 
wprowadzenie oprócz NRS rozszerzonego formularz wniosku o wypłatę 
ekwiwalentu/odszkodowania i ’ opartego na formularzach
ULAK/ SOKA BAU w tym formularzu zgłoszeniowym pracownika do kasy urlopowej czyli 
dodanie oprócz nr. Pesel kont bankowych właściwego ZUS (może być NRS) i Urzędu 
Podatkowego które to instytucje są przecież wymienione w formularzu zgłoszeniowym 
pracownika wzór mojego projektu w załączniku nr.5 a ta sama procedura i brak tych danych 
dotyczy innych kas urlopowych w tym austriackiej kasy BUAK (tylko tyle i aż tyle)

Druga sprawa to uruchomienie działań mających na celu odzyskanie dla polskiego budżetu 
zdeponowanych na kontach już nie kas urlopowych lecz na kontach zagranicznych Urzędów 
Skarbowych olbrzymich idących w setki milionów a może nawet miliardów złotych 
zatrzymanych podatków z wypłaconych ekwiwalentów/odszkodowań o których sama kasa w 
regulaminie pisze o ile pracownik nie miał obowiązku płacenia podatku w kraju 
oddelegowania (183 dni) to ten NIESŁUSZNIE ZATRZYMANY podatek jest do odzyskania, 
i choc znane jest mi stanowisko MF z którym się nie zgadzam bo to ze jest to podatek z 
rozliczenia pracownika i to polski urząd skarbowy nie może być stroną jest sprawą bezsporną 
ale przecież to jest należny podatek polskiemu budżetowi i brak procedur na jego (podatku) 
pozyskanie nie może być przyczyna do jak to ma obecnie miejsce „odpuszczenia” sprawy, tą 
sprawę szczegółowo przedstawiłem w wniosku do Prezesa NIK (załacznik nr 6) tak jak 
uprzednio sprawę z składkami ZUS którą po wielu próbach udało się mi zainteresować NIK

dla mnie najważniejsze na tą chwilę 
jest odzyskanie tych podatkowych depozytów bo moim zdaniem tak je należy traktować i 
Panie Premierze tak jak to napisałem prawie dziesięć lat temu ja  wiem jak zgodnie z prawem 
przeprowadzić tą procedurę potrzebuję tylko upoważnienia do uruchomienia tych działań i to 
tutaj w woj opolskim mam tutaj do dyspozycji profesjonalne kancelarie prawne i biura 
doradztwa podatkowego których wiedza wynikająca z wieloletnie obsługi firm 
oddelegowujących pracowników zagranicę jest większa niż wielu urzędników w W-wie i w 
oparciu o moje know- how jestem w stanie bardzo sprawnie i w miarę szybko rozliczyć 
zaległości ( dla przykładu przekażę że tylko za 14 dni wypłaconego 
ekwiwalentu/odszkodowania zatrzymany ryczałtowy podatek to uśredniona kwota w 
wysokości 460 euro a dotyczy to dziesiątek lat i dziesiątek tysięcy pracowników)

Panie Premierze chcę wierzyć i zresztą głęboko wierzę ze teraz kiedy otrzyma Pan pełną 
informacje w tej sprawie podejmie Pan jedyną słuszną decyzję i uruchomi działanie w ramach 
czego w pierwszej kolejności udzieli mi Pan oficjalnego upoważnienia do

uruchomienia procedur,w pierwszej kolejności do odzyskiwania zatrzymanych zaległych 
depozytów podatkowych bo przecież jako Zarządca polski budżetem a w dodatku nie 
ponosząc żadnego ryzyka bo nasze działanie będzie przejrzyste a jedynym beneficjentem 
pozyskiwanych kwot będzie wskazany przez Pana polski bank musi być Pan zainteresowany 
tą sprawą a następnie poprzez powołanie instytucji mającej charakter funduszu celowego w 
postaci n.p stowarzyszenia pod roboczą nazwą Polska Pracownicza Kasa Urlopowa (PPKU) 
przystąpimy do realizację mojego projektu który na szczęście i to nie tylko moje 
zainteresował Prezesa Kaczyńskiego.



Panie Premierze paradoksem w tej sprawie jest fakt że pojedynczy obywatel od prawie 
dziesięciu lat jako pierwszy ale samotnie stara się uporządkować tak gorszące zaniedbania 
których wymiar jest porażający a zaangażowanie centralnych urzędów do teraz było prawie 
żadne, mimo tego ze od 2011 roku wiedza o tym już funkcjonowała w obrocie pomiędzy 
Ministerstwami (zał nr 11 oraz 12), pozwolę sobie wskazać że tylko wdrażając objęcie PPKU 
pracowników zza wschodniej granicy tak jak to wskazałem w piśmie do Prezesa 
Kaczyńskiego w zał nr, 4 to zagwarantujemy stały wpływ do budżetu państwa w wysokości 
ponad 4 mld zł i tu pozwolę sobie na być może nieuprawnione porównanie a mianowicie jak 
wynika z dostępnych informacji PKN ORLEN za 2019 rok osiągnął zysk netto 4,5 mld zl, 
czyli PPKU wdrażając cały projekt będzie zabezpieczał do polskiego budżetu wielokrotność 
tej kwoty a przy tym tak jak jest zapisane w wstępie do Projektu zabezpieczymy prawa 
pracowników.


